
SIM4CREW 卡,船员上网卡

产品名称 SIM4CREW 卡,船员上网卡

公司名称 日照泗海船舶物资有限公司

价格 160.00/个

规格参数 型号:多
信号:4G
产地:新加坡

公司地址 东港区，石臼外滩赛福特城17号楼3单元302

联系电话 0633-8160898 15315920506

产品详情

船员电话卡/国际电话卡/船员上网卡/SIM4CREW Sim Card for Seafarers/GLOBAL SIM CARD FOR
SEAFARERS

国际漫游 Global Roaming

国际漫游无需购买一个当地的预付卡

Sim4crew 能在 200多个国家漫游，享用当地的本地价格。在超过 4500 港口和 120
个停泊港，聊天和连接上线。

使用 Sim4crew 您能以高速数据浏览互联网，和透过高音质向家乡致电。.我们的高端漫游科技可让您以超
值价格，通话从价格每分钟 5 分，以及数据每 MB 只需 9
分。优惠不止于此！在多数的国家，接收短信和接电话是免费的。

我们的线上充值有很多选项，您的账号再也不会欠缺话费了！准确的来说，我们有超过120
项的付款选项。您可以 使用您的信用卡、或贝宝、或本地支付方式如支付宝、银联、财付通支付。不喜
欢在线上充值吗？没问题。只需发送一个电邮到 然后我们会让您的船舶代理人或船舶供应商替您派送充
值券。您已把血汗钱花在购买话费储蓄卡上，没有人有权利从您的身上拿走这些话费，即使您已一段时
间没使用过它了。

您的 Sim4crew 储值话费终生有效，永不过期！

作为 Sim4crew 使用者，您将拥有一个私人助理，可替您处理这些事宜，以及更多更多。

 

派送注意事项  非常开心您选择SIM4CREW电话卡，关于电话卡的送船服务。我们在收到您的订单后，



会根据船名查看CSSSMARINE 泗海船舶物资有限公司有限公司的订单。如果我们公司有船舶物料/伙食/
备件/工程/航修等任何其中的一项业务，我们将在船舶靠港的时候，免费为您派送。如果我们公司没有
收到任何订单，我们会根据港口的远近收取低的派送费用。如果只是充值的话，没有派送费用。如有疑
问，请联系我们。 

 品牌 SIM4CREW 适用地区 全球 面值时长 25$含10$话费 充值方式 其他 售后服务 其他 发票 不提供发票
面值金额 SIM4CREW卡,10$充值,20$充值,30$充值（元）

Details Featurestalk & sms & data, everything you need in a powerful sim cardGlobal Roaming

No need to buy a local sim card any more ! Sim4crew roams in 200+ countries with local prices. Talk & Connect at
over 4500 ports and 120 anchorage areas. With Sim4crew,you can surf the internet with high speeddata and call home
with excellent voice quality.

Amazing PricesWe offer so many options for online top-up that you will never run out of credits again !120+ payment
options to be exact. You can top-up online with your credit card andpaypal or local payment systems such as
Mobiamo, MOLPoints, Smart Money,Pasaload, Alipay, Tenpay, Yandex.Money and more

 Top-up OnlineWe offer so many options for online top-up that you will never run out of credits again !120+
payment options to be exact. You can top-up online with your credit card andpaypal or local payment systems such as
Mobiamo, MOLPoints, Smart Money,Pasaload, Alipay, Tenpay, Yandex.Money and more.

 Sales NetworkDo not like to top-up online ? No problem. Just send us an email and we will have your vessel’s
agent or shipchandler deliver you top-up vouchers

 No Expiry DateYou have paid your hard earnt money to buy sim card credits and nobody has theright to take away
those credits just because you don’t use them for a while.Your car doesn’t expire, your house doesn’t expire,
your shoes don’t expire so neithershould your credits ! Your Sim4crew credits are valid for life and never expire.

 24/7 AssistantDo you want to know the best attractions at your next destination? Or maybeyou want to learn the
result of your team’s latest game. Or let’s imagine;your ship will be at Vancouver Anchorage for 2 more
weeks.How awesome would it be if you could send flowers to thatspecial person back at home? As a Sim4crew user,
youhave a personal assistant for all these and more.
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